
71 - XXXVIII sesja Rady Miejskiej, 26 kwietnia 2017 r. 

Interpelujący radny: Jadwiga Stec 

Radna zapytała, na jakim etapie jest realizacja ulicy Wczasowej. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26712.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/547.html
https://youtu.be/Se2NEPMdlLo?t=3h40m59s

